
Title (en)
Bracket for fastening insulating elements onto a support

Title (de)
Lasche zur Befestigung von Isolierelementen auf eine Stütze

Title (fr)
Patte pour l'accrochage d'éléments d'isolation sur un support

Publication
EP 2634324 A1 20130904 (FR)

Application
EP 13155767 A 20130219

Priority
FR 1251774 A 20120228

Abstract (en)
The leg (1) has a fixing unit (10) that is utilized for fixing of the leg to a vertical support. A support unit (20) is utilized for supporting a set of
insulation elements, where the support unit is rigidly connected to the fixing unit and is designed to penetrate the set of insulation elements. The
support unit comprises a set of anti-withdrawal units (22a, 22b, 23a, 23b) that is utilized for the set of insulation elements, where the anti-withdrawal
units are designed to act inside the set of insulation elements. An independent claim is also included for a method for insulation of a support.

Abstract (fr)
L'invention concerne une patte (1) pour l'accrochage d'éléments d'isolation sur un support sensiblement vertical comportant : - un moyen de fixation
(10) de la patte au support, - un moyen d'appui (20) des éléments d'isolation, ledit moyen d'appui étant rigidement relié audit moyen de fixation et
prévu pour pénétrer les éléments d'isolation, le moyen d'appui (20) comportant des moyens d'anti-retrait (22a, 22b, 23a, 23b) pour les éléments
d'isolation, lesdits moyens d'anti-retrait étant prévus pour agir à l'intérieur des éléments d'isolation. L'invention porte également sur un procédé
d'isolation utilisant la patte d'accrochage.
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